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Sportgala 2014 
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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
In het ED van 10 september 2014 lezen wij dat u, bij monde van de wethouder Sport, van plan bent het 
jaarlijkse Helmondse Sportgala "over te hevelen" naar de accommodatie van Fitland bv in Suytkade. De 
verantwoordelijk wethouder geeft, volgens de verslaglegging in het ED, aan dat het Helmonds Sportgala en 
het Brabants Sportgala twee dagen na elkaar gaan plaatsvinden in december, beide evenementen 
georganiseerd gaan worden door het Rotterdamse sportbureau "Fast Forward" , synergie gezocht wordt met 
het Brabants Sportgala, waardoor bijvoorbeeld het gala maar één keer hoeft te worden aangekleed én dat 
de vrijwilligers weer worden betrokken bij de organisatie. 
    
Dit voornemen roept bij ondergetekenden de volgende vragen op: 
1. Het Brabants Sportgala is vorig jaar ook in Fitland gehouden. Toen bleek weinig draagvlak bij provincie, 

Brabantse gemeenten en media, zoals publieke omroepen, om dit nieuwe sportevenement te 
ondersteunen. Heeft onze gemeente Helmond het afgelopen jaar wél bijgedragen aan dit evenement, 
organisatorisch en/of financieel?   

2. Met uitzondering van de jaren 2012 en 2013 (vanwege de verwoestende Speelhuisbrand eind december 
2011) heeft u het Helmondse Sportgala al jarenlang, met behulp van vele vrijwilligers, steeds 
georganiseerd in het Speelhuis en jaarlijks tot volle tevredenheid van betrokken verenigingen, 
individuele sporters, aanwezig publiek en management van het Speelhuis. Welke omstandigheden 
brengen u er toe dit gala te verplaatsen, met andere woorden: welke inhoudelijke en financiële 
overwegingen heeft u om dit gala te verplaatsen? 

3. Door het Helmonds Sportgala te organiseren in een gemeentelijke accommodatie, zoals het Speelhuis, 
kan men - voor de gemeentelijke begroting -  spreken van een "vestzak-broekzak" situatie. Uitgaven en 
inkomsten drukken immers op eenzelfde gemeentelijke begroting. Waarom wijkt u hiervan af, welk 
financieel voordeel ziet u voor onze gemeente bij overheveling van deze activiteit naar een commerciële 
exploitant als Fitland?   

4. Het artikel maakt gewag van een (ons niet bekend) Rotterdams Sportorganisatiebureau "Fast Forward" 
voor de organisatie van het Helmond Sportgala. Waarom kiest u voor dit bureau? Is dit bureau door u 
hiervoor geselecteerd en op welke wijze? Heeft dit bureau eerder diensten verricht voor de gemeente 
Helmond, zo ja, welke? Wat zijn de financiële consequenties voor het inhuren van dit bureau voor de 
gemeente? Welke gevolgen heeft de inschakeling van dit bureau voor de positie van de vrijwilligers in de 
organisatie? 

5. Sponsoring voor dit soort evenementen is van levensbelang voor een daadwerkelijke realisatie. Heeft u 
hierop zicht?  Is hiervoor ook een rol weggelegd voor de gemeente en zo ja, op welke wijze? 

 
Graag zien wij uw antwoorden op zeer korte termijn tegemoet. 
Hartelijke groet,  
 
Namens de fracties: 
SDOH-HB, Harrie van Dijk 
PvdA, Mohammed Chahim 

Senioren2013, Frans Mol 

D’66, Noureddine Zarroy 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
1. De gemeente Helmond was hosting partner en heeft zowel financieel als organisatorisch bijgedragen 

aan de avond. Het Brabantse Sportgala is voor Helmond een marketinginstrument. Zo’n 700 genodigden 
waaronder vele Brabantse sporters hebben kennisgemaakt met de stad Helmond.  In 2013 was onze 
bijdrage € 10.000 uit de post Citymarketing. Daarna bedroegen de kosten voor het Helmondse sportgala 
€ 15.000. Door de synergie op te zoeken is de gemeentelijke bijdrage voor beide gala’s tezamen in 
2014  € 15.000.  

2. Door de synergie tussen de beide gala’s is er minder ambtelijke capaciteit nodig voor de organisatie van 
het gala en besparen we eveneens op de kosten voor entertainment , locatie en techniek.  

      Daarnaast kunnen we nu veel meer mensen een plaats bieden bij het Helmondse sportgala. De     
      afgelopen jaren is de vraag naar toegangskaarten enorm gestegen.   
3. Zoals bekend huurt de gemeente Helmond  de grote sporthal van het sport- en leisurecomplex Suytkade 

voor een periode van 30 jaar ter vervanging van de City Sporthal. Ook gebruik van deze locatie brengt 
dus geen extra kosten met zich mee. 

4. De synergie van de sportgala’s is het grootst als de organisatie in 1 hand is. Fast Forward 
sportmarketing & events organiseert het Brabants Sportgala. De vrijwilligers die eerder betrokken waren 
bij het Helmondse sportgala blijven van harte welkom om te ondersteunen.  

5. Bij diverse evenementen in de stad Helmond verleent de gemeente Helmond haar medewerking, zowel 
organisatorisch  als financieel. Zie verder het antwoord op vraag 1. Hiertoe beperkt zich onze rol. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 

 

 


